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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr XVII/2025 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

XVII Sesja w dniu 27 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:20 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

b) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawianie projektów uchwał. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił projekty. 

/zgodnie z pkt.1 b transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 8. porządku obrad - gospodarowanie mieniem 

- projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204a) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 8. porządku obrad - gospodarowanie mieniem 

- projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204b) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 8. porządku obrad - gospodarowanie mieniem 

- projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (drruk nr 204c) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30.01.2025 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 30.01.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30.01.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  

 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 31 stycznia  do 27 lutego 

2025 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Jak informowałem wcześniej zakończyliśmy wprowadzanie danych dotyczących 

uszkodzonego w czasie powodzi we wrześniu 2024 roku  mienia Gminy do aplikacji 

Odbudowa. Teraz po powtórnej analizie obiektów dokonaliśmy korekt dot. przede wszystkim 

kosztów odbudowy mienia, zakresu remontu/odbudowy, czy też zmiany lokalizacji 

odbudowywanej infrastruktury. Aby zmienić dotychczasowe kwoty odbudowy, ustalone za 

pomocą aplikacji zobowiązani jesteśmy do sporządzenia kosztorysów, na podstawie których 

zostanie wskazana nowa wartość odbudowy/remontu i w konsekwencji zmieniona zostanie jej 

wartość w aplikacji. Dla przykładu wykonane zostały kosztorysy wszystkich mostów 

uszkodzonych w czasie powodzi. W większości przypadków planujemy odbudowę tych 

mostów, stąd została przyjęta koncepcja opracowania Programu Funkcjonalno Użytkowego w 

ramach, której wskazany zostanie model  typowej  kładki  w Moszczance i Łące Prudnickiej z 

możliwością  dostosowania poszczególnych wymiarów obiektów do sytuacji w terenie. 

Zakładamy ogłoszenie przetargu w systemie zaprojektuj i wybuduj. Zmieniony został również 

zakres dotyczący obiektu kąpieliska przy ul. Zwycięstwa z remontu na odbudowę ze zmianą 

lokalizacji obiektu. Większość z Państwa Radnych uczestniczyła w zeszłotygodniowej 

prezentacji koncepcji odbudowy obiektu hali Obuwnik. W konsultacjach uczestniczyli również 

członkowie Prudnickiej Rady Sportu. Do dwóch tygodni spodziewamy się otrzymać od 



4 

 

wykonawcy Program Funkcjonalno Użytkowy obiektu  wraz z szacunkowym kosztorysem. 

Kolejnym działaniem będzie złożenie wniosku do ministra Sportu i oczekiwanie na jego 

akceptację. W dniu wczorajszym w mediach pojawiła się informacja o środkach na usuwanie 

skutków powodzi dla pięciu  gmin, jako wieloletnie wsparcie na odbudowę uszkodzonej 

infrastruktury komunalnej. Po zakończeniu przekazaniu zestawienia potrzeb sporządzonych na 

podstawie aplikacji odbudowa oczekujemy na przyznanie pierwszych środków na wskazane 

zadania. Pomocną w weryfikacji zadań okazała się uchwała podjęta na ostatniej sesji Rady 

Miejskiej w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury komunalnej Gminy Prudnik po 

powodzi we wrześniu 2024 r. Planuję poprosić Radę o odbycie sesji być może  jeszcze w I 

połowie  marca, po to, aby po uzyskaniu informacji od Wojewody Opolskiego o przyjęciu 

naszych potrzeb wprowadzić do budżetu gminy zadania i  środki na wykonanie niezbędnych 

dokumentacji w tym również  Programów Funkcjonalno Użytkowych umożliwiających 

ogłoszenie przetargów na odbudowę zniszczonego przez powódź mienia.  

2. W nawiązaniu do wcześniejszych spotkań i uzgodnień dotyczących sytuacji Zakładu 

Pracy Chronionej Spółdzielni Pionier w Prudniku po powodzi z pełnomocnikiem rządu ds. 

odbudowy i Wojewodą Opolskim zwróciłem się z wnioskiem do Pani Wojewody o udział w 

spotkaniu, które byłoby podsumowaniem działań związanych z  transformacją popowodziową 

Spółdzielni, która ma   polegać na przeniesieniu zakładu nr 1 w Prudniku przy ulicy Batorego 

35 poza strefę zalewową w rejon ulicy Przemysłowej. 

Według oświadczenia Zarządu Spółdzielni przeniesienie zakładu według możliwego 

harmonogramu realizacji inwestycji mogłoby  nastąpić w 46 tygodniu 2026 roku. Oczywiście 

realizacja tego harmonogramu obwarowana jest wieloma czynnikami, których spełnienie może   

spowodować, że te założenia staną się realne. 

Gmina Prudnik jest gotowa  udostępnić Spółdzielni działkę zlokalizowaną w Prudniku za 

nowowybudowanym zakładem Nr 2 Spółdzielni przy ulicy Przemysłowej 19  - o powierzchni 

około 1,2 ha. 

Do udziału w spotkaniu planujemy zaprosić  wszystkie podmioty, od których uzależnione jest 

przeniesienie Zakładu w nowe miejsce tj.: 

-  Zarząd Spółdzielni Pionier, 

-  Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

-  Starostę Prudnickiego, 

- TAURON Dystrybucja S.A. Oddział w Opolu w związku z koniecznością zabezpieczenia na 

dzień planowanego zakończenia inwestycji w nowej lokalizacji przy ulicy Przemysłowej 19 

zasilenia zakładu  w energię elektryczną o mocy 2MWh (wymagana nowa inwestycja 

TAURON), 

- Polską Spółkę Gazownictwa – w zakresie zabezpieczenia dostaw gazu, 

- Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Prudniku w zakresie dostaw wody i odbioru ścieków.  

Oczekuję na potwierdzenie udziału Pani Wojewody w spotkaniu.  

3. W związku z pismem Wojewody Opolskiego dot. odbudowy Hali Obuwnik jako zadania 

mającego status priorytetowy, poinformowałem Wojewodę, że : 

1) Bezpośrednio po powodzi we wrześniu 2024 roku zostałem poinformowany, że 

Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji zebrało informacje o inwestycjach, które  

powinny być wykonane w pierwszej kolejności. Gmina Prudnik wskazała obiekt Hali 

Sportowej Obuwnik, przy ulicy Łuczniczej 1.  Wtedy też zapowiedziana została lista zadań 

priorytetowych, o której była mowa w czasie licznych konferencji prasowych.  

2) W listopadzie 2024 roku zadaniu pod nazwą Odbudowa Hali Sportowej Obuwnik, przy ulicy 

Łuczniczej 1 w Prudniku został nadany Nr ID i z uzyskanych informacji wynikało, że wniosek 

o dofinansowanie został przekazany do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, 

który w ramach swoich uprawnień koordynacyjnych może przekierować go do właściwego 

Ministerstwa. 
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3) Mając  na uwadze wymagania naboru wniosków np. w Ministerstwie Sportu i Turystyki tj.  

posiadania  dokumentacji technicznej planowanego do realizacji zadania powoduje, że nie 

spełnienie tego warunku skutkuje  odrzuceniem wniosku ze względów  formalnych.  

4) Pragnę zauważyć, że zniszczenia, jakie zostały wyrządzone w obiekcie hali przez powódź 

wymagają  przeprowadzenia badań technicznych obiektu oraz przeprowadzenia  złożonego i 

czasochłonnego procesu opracowania dokumentacji technicznej.  

Reasumując: 

- obiekt  nie był zgłaszany do właściwych resortów, celem pozyskania finansowania z innych 

źródeł niż Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji z powodów, o których 

wspomniałem w pkt 3; 

- środki na odbudowę hali z innych resortów nie zostały do tej pory przyznane Gminie Prudnik; 

 - pozostając w zgodzie z inicjatywą Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

uważam, że  Odbudowa Hali Sportowej Obuwnik, przy ulicy Łuczniczej 1 w Prudniku ma 

status priorytetowy i za sprawą  Ministerstwa winno być wskazane źródło i zasady jego 

sfinansowania. 

Na tak sformułowaną odpowiedź Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji zajęło 

stanowisko, że  wniosek Gminy Prudnik dotyczący podbudowy hali winien trafić bezpośrednio  

do Ministerstwa Sportu i Turystyki i sytuacja ta nie zmienia faktu, że posiada nadal status 

projektu priorytetowego. 

4. Informuję, że zgłosiliśmy do systemu FENIKS zadania do realizacji w ramach  

wieloetapowej operacji Wojska Polskiego związanej z naprawianiem skutków powodzi i 

podtopień na całym obszarze objętym klęską żywiołową, ale również w miejscach, w których 

oddziaływanie powodzi nastąpiło. Są to: 

a) budowa tymczasowej kładki na rzece Złoty Potok w ciągu ulicy Szpitalnej w Prudniku: 

całkowicie zniszczony most dla ruchu pieszych w ciągu drogi ul. Łuczniczej przy działce 623/1; 

b) budowa tymczasowej kładki na rzece Prudnik w ciągu ulicy Łuczniczej w Prudniku (za 

restauracją Niagara): całkowicie zniszczony most dla ruchu pieszych w ciągu drogi przy 

działkach 1199/11; 1205/15; 

c) budowa tymczasowego mostu (przeprawy)  na rzece Prudnik w ciągu ulicy Łuczniczej w 

Prudniku: całkowicie zniszczony most dla ruchu pieszych w ciągu drogi ul . Szpitalna przy 

działce 2344/83;  

Zwróciłem się do Wojewody Opolskiego  o przyspieszenie realizacji zgłoszeń ze względu na 

fakt, że obiekty wymienione powyżej komunikowały miasto z kompleksami ogrodów 

działkowych. Brak tych obiektów powoduje utrudnienia dla naszych mieszkańców w 

korzystaniu z  ogrodów, a mając na uwadze zbliżający się okres wiosenny i  funkcje, jakie 

pełnią pracownicze ogrody działkowe dla ich użytkowników powoduje , że  zapewnienie 

tymczasowej komunikacji winno nastąpić najpóźniej do marca 2025r.  

21 lutego otrzymałem pismo Zgrupowania Zadaniowego Wojsk Inżynieryjnych w Brzegu 

informujące mnie , że realizacja tych zadań nie będzie możliwa do wykonania, ze względu na 

ilość zadań realizowanych po powodzi przez Zgrupowanie, fakt, że zniszczone obiekty 

mostowe nie wpływają na bezpieczeństwo lokalnej ludności, a także nie odgrywają znaczącej 

roli komunikacyjnej, dodatkowo rejon wykonywania zadań nie jest odpowiedni do skierowania 

tam ciężkiego sprzętu operacyjnego. 

Mając na uwadze przedstawioną powyżej decyzję  podjąłem rozmowy z Wodami Polskimi w 

celu rozwiązania tego problemu. Wszystkie trzy wymienione przeprawy zgłoszone zostały do 

programu Odbudowa, a na odbudowę mostu (przeprawy)  na rzece Prudnik w ciągu ulicy 

Łuczniczej została zlecona dokumentacja techniczna. 
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5. 6 grudnia 2024 r. Gmina Prudnik złożyła wniosek o dofinansowanie na utworzenie 50 miejsc 

opieki w oddziale żłobkowym przy Publicznym Przedszkolu nr 6 w Prudniku, w ramach 

rządowego programu „Aktywny Maluch” edycja 2022-2025.  

Program Aktywy Maluch jest programem rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do 

lat 3 opracowanym i ogłaszanym przez ministra właściwego ds. rodziny na podstawie art. 62 

ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. Opracowanie i realizacja programu odbywa się 

we współpracy z wojewodą. 

Celem Programu jest tworzenie nowych żłobków i klubów dziecięcych oraz miejsc opieki u 

dziennych opiekunów. Program ma charakter wieloletni – potrwa do 2029 roku – a na realizacje 

jego założeń przeznaczono środki z programu Fundusze Europejskie dla Rozwoju Społecznego 

(FERS), z Krajowego Planu Odbudowy i Odporności (KPO) oraz budżetu państwa. 

31 stycznia 2025 r. ogłoszono wyniki VI tury naboru ciągłego w ramach programu „Aktywny 

Maluch”. Gmina Prudnik otrzymała dofinansowanie na łączną kwotę 3.537.972,00 zł, z czego 

2.876.400,00 zł z KPO oraz 661.572,00 zł. z budżetu państwa (VAT dotyczący 

dofinansowania). W opracowaniu jest dokumentacja techniczna remontu oddziału żłobkowego 

przy Publicznym Przedszkolu nr 6. Rozpoczęcie remontu planowane jest w II połowie 

bieżącego roku, Wydział Edukacji wspólnie z moim Zastępcą Panem Wiesławem Kopterskim 

przygotował niezbędne zmiany organizacyjne na ten czas, które zapewnią opiekę dzieciom na 

czas remontu i  umożliwiają wyłączenie obiektu z użytkowania co najmniej do połowy 

przeszłego roku.   Po wykonaniu zaplanowanych robót, dotychczasowy oddział żłobkowy 

zostanie przemianowany na ŻŁOBEK z czym będą wiązać się dodatkowe środki z budżetu 

państwa na funkcjonowanie tej placówki. 

6. Informuję, iż w dniu 24 lutego  otrzymaliśmy pismo z Departamentu Programów 

Pomocowych Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczące złożonego w dniu 15 

stycznia przez Gminę Prudnik projektu pn „Czyste powietrze, dłuższe życie: Inicjatywa na 

rzecz poprawy jakości powietrza i zdrowia mieszkańców”, który aplikuje o środki Polsko-

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast.  

W przedmiotowym piśmie zostaliśmy poinformowani, iż projekt został oceniony pozytywnie, 

tj. spełniła wszystkie kryteria oceny formalnej, określone w załączniku nr 6 do Regulaminu 

naboru wniosków.  

W związku z powyższym faktem, projekt Gminy Prudnik został przekazany do oceny 

merytorycznej, o której wynikach zostaniemy – zgodnie z przekazanym pismem – 

poinformowani niezwłocznie po jego zakończeniu. 

7. 3 stycznia  Gmina Prudnik w odpowiedzi na ogłoszony konkurs projektów do działania 10.2 

„Rewitalizacja na obszarach miejskich” Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Opolskiego 2021-2027 złożyła do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego 

projekt pn „Rewitalizacja przestrzeni publicznej śródmieścia Prudnika.”. 

W ogłoszonym konkursie o dofinansowanie mogły ubiegać się jedynie projekty podstawowe 

zawarte w uchwalonych programach rewitalizacji i złożony projekt jest podstawowym 

przedsięwzięciem rewitalizacyjnym nr 8 zawartym w „Gminnym Programie Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku” uchwalonym przez Radę Miejską w Prudniku w dniu 27 maja 

2024 roku. 

Projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje dwie inwestycje rewitalizacyjne dotyczące 

obszarów zlokalizowanych przy ul. Plac Zamkowy (o powierzchni 1 883 m2), oraz przy ul. 

Ogrodowej (o powierzchni 2 441 m2). 

W ramach projektu odnoszących się do przedmiotowych obszarów zaplanowano modernizację 

ich wewnętrznych układów komunikacyjnych, wykonanie nasadzeń zieleni, montaż elementów 

małej architektury, konserwację słupów zadaszenia membranowego, renowację ogrodzenia, 

rozbudowę energooszczędnego oświetlenia LED oraz działania na rzecz lokalnej społeczności. 

Wydatki kwalifikowalne projektu stanowiące jednocześnie wydatki ogółem wynoszą 2 484 
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865,49 zł a Gmina Prudnik aplikuje o ich dofinansowanie w kwocie 1 987 643,89 zł stanowiące 

79,99 % wydatków kwalifikowalnych. Zgodnie z informacjami Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Opolskiego rozstrzygnięcie konkursu planowane jest na przełomie lipca/sierpnia 

br. 

8. Informuję, że zgodnie z planem budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok prowadzone są 

następujące procedury przetargowe: 

1). rozstrzygnięto przetarg na: przebudowę z rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w 

Prudniku - dostawa wyposażenia. Wykonawca, Fundacja Bliżej Ludzi, ul. Barwinek 6/18, 25-

150 Kielce cena ofertowa brutto 99 285,60 zł,  uchylił się od podpisania umowy.                                                                                                                                

Dokonano ponownego badania i oceny ofert. Jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy 

„Drzewiarz-Bis” Sp. z o.o., ul. Kard. Wyszyńskiego 46a, 87-600 Lipno, cena ofertowa brutto 

105 849,20  

zł.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

2) otwarto przetarg na zadanie pn.: rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w rejonie ulic 

Maczka, Andersa, Frankla oraz Skowrońskiego w Prudniku. Wpłynęło 12 ofert. Trwa 

procedura sprawdzania i oceny ofert. 

3) otwarto przetarg na: budowę drogi ul. Działkowej Prudnik – Łąka Prudnicka. Wpłynęło 10 

ofert.  Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

9. 07.02.2025 r. Wydział Edukacji i Spraw Społecznych złożył do Powiatowego Urzędu Pracy 

w Prudniku wnioski  o dofinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego pracowników i 

pracodawców ze środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego.  

Wnioski zostały złożone w ramach Priorytetu 8 - na rozwój umiejętności cyfrowych, dla 

dyrektorów 6 placówek oświatowych Gminy Prudnik (ZSP1, ZSP2, ZS, ZSP Moszczanka, ZSP 

Rudziczka, ZSP Szybowice) 

Przedmiotem wniosków jest sfinansowanie 80% kosztów udziału dyrektorów w „Kursie 

korzystania z aplikacji Sigma Finansowa”, którego realizatorem jest firma Vulcan  sp. z o.o. 

Ośrodek Doskonalenia Kadry Kierowniczej Oświaty we Wrocławiu: 

- Koszt szkolenia dla jednej osoby – 1350,00zł 

- Wnioskowana kwota dofinansowania z KFS– 1080,00 

- Wysokość wkładu własnego wnoszonego przez szkoły – 270,00zł.  

Gmina Prudnik zakwalifikowana została do realizacji projektu „Wsparcie edukacji 

matematycznej z użyciem narzędzia AI zeszyt.online”. Projekt obejmuje uczniów klas IV 

Gminy Prudnik.  

Celem projektu jest poprawa umiejętności matematycznych uczniów szkół podstawowych i 

wsparcie procesów nauczania matematyki. Nauczyciele otrzymają dostęp do systemu nauki 

wspomaganej sztuczną inteligencją dla 50.000 uczniów klas IV, V i VI na terenie naszego kraju. 

Projekt podzielono na etapy:  

• start uczniów klas IV 20 grudnia 2024 r. zakończono przyjmowanie zgłoszeń 

• start uczniów klas V 

• start uczniów klas VI 

Projekt zakłada objęcie bezpłatnym wsparciem nauczanie matematyki w szkołach 

podstawowych. Nauczyciele i ich uczniowie otrzymają dostęp do systemu zeszyt.online. Dzięki 

wykorzystaniu sztucznej inteligencji system indywidualizuje poziom zadań dla każdego 

dziecka, stopniowo zwiększając poziom trudności, w sposób pozwalający na skuteczną i 

przyjazną naukę. Wsparcie polega nie tylko na doborze odpowiednich zadań - w przypadku 

trudności z rozwiązaniem zadania, sztuczna inteligencja stara się zdiagnozować przyczynę 

problemu i pomóc uczniowi, w jak największym stopniu odciążając nauczyciela. Co ważne, 

pomoc nie opiera się na wyświetleniu uczniowi gotowego rozwiązania albo konkretnym 

wskazaniu błędu w rozwiązaniu, gdyż taka nauka sprowadza się do zapamiętywania 

schematów. Zamiast tego zeszyt.online stara się pobudzać ucznia do ciągłego myślenia, dając 

https://zeszyt.online/
https://zeszyt.online/
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mu do rozwiązania kolejne zadania powiązane z problemem występującym wcześniej u ucznia. 

Już teraz znaczna część takich interwencji prowadzi u ucznia do samodzielnego zrozumienia 

przyczyny swojej wcześniejszej trudności i pomaga mu w rozwiązaniu zadania, którego 

wcześniej nie udało mu się poprawnie rozwiązać. W ten sposób nauczyciel zyskuje więcej 

czasu dla uczniów, którzy potrzebują większej pomocy. Z kolei  uczniowie zdolni otrzymują 

trudniejsze zadania, co pozwala na szybszą naukę i rozwój talentów. 

10.  Po uzyskaniu informacji o zamiarze likwidacji Biura Obsługi Klienta PGNiG w Rynku, 

spotkałem się z przedstawicielami zarządu opolskiego oddziału PGNiG w tej sprawie.  

Wspólnie z moim zastępcą Panam Kopterskim prowadziliśmy rozmowy, aby BOK w Prudniku 

nadal pozostał.  W trakcie wczorajszego spotkania w naszym Urzędzie zobowiązaliśmy się 

wskazać lokal na siedzibę BOK przy Placu Wolności (inkubator), a Zarząd opolskiego PGNiG 

wyraził zgodę na dalsze funkcjonowanie biura, jednakże w ograniczonym zakresie tj. 3 dni w 

tygodniu.    

11. Podczas trwających w naszej gminie ferii zimowych, gminne jednostki zaprosiły uczniów 

do wspólnego spędzania czasu podczas różnorodnych zajęć. Agencja Sportu i Promocji w 

Prudniku zorganizowała liczne wydarzenia sportowe i rekreacyjne, w tym: zajęcia tenisa 

stołowego, gry i zabawy, warsztaty łucznicze, curling, turniej szachowy. Prudnicki Ośrodek 

Kultury zorganizował różnorodne warsztaty i zajęcia taneczne, w Kinie Diana i Bibliotece 

odbyły się warsztaty i specjalne emisje bajek i filmów, natomiast w Muzeum można było 

zwiedzać Arsenał i Muzeum, a także zorganizowano warsztaty pisania głagolicą, warsztaty 

linorytu oraz projekcje filmu o historii miasta. Wydział Edukacji zaprosił uczniów na pokaz 

Centrum Pieniądza NBP. 

Oprócz zajęć dla dzieci Agencja Sportu i Promocji w Prudniku przygotowała: 

- na rozpoczęcie ferii - Papierzaki - Mistrzostwa Modeli Latających z Papieru,   

- i na zakończenie ferii - Festiwal Dmuchańców oraz zawody w pokonywaniu wodnego toru 

przeszkód na krytej pływalni „Sójka”.  

We wszystkich wydarzeniach feryjnych organizowanych przez ASiP, łącznie z basenem 

krytym za „2 złote” i wodnym torem przeszkód uczestniczyło 1 620 uczestników. 

12. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku serdecznie zaprasza do udziału w nadchodzących 

wydarzeniach. Już w najbliższą niedzielę odbędzie się Bieg Tropem Wilczym, mający na celu 

oddanie hołdu żołnierzom polskiego podziemia antykomunistycznego i antysowieckiego, 

którzy działali w latach 1944-1963 na terenach przedwojennej Polski. Inicjatywa, jak co roku, 

spotkała się z ogromnym zainteresowaniem, o czym świadczy fakt, że limit miejsc startowych 

został wyczerpany w bardzo krótkim czasie.  

Ponadto, z okazji zbliżającego się Dnia Kobiet, 9 marca 2025 roku o godzinie 14:00 na 

Kompleksie Sportowym „Sójka” odbędzie się MARATON FITNESS. Zapraszam zarówno 

panie, jak i panów, niezależnie od wieku i poziomu zaawansowania. Zapisy na maraton będą 

przyjmowane w dniu wydarzenia od godziny 13:30.  

13. W styczniu na hali sportowej „Sójka” zostało wymienione nagłośnienie, które pozwoli na 

prowadzenie obsługi spikerskiej meczów drugiej ligi koszykówki oraz innych sportowych 

wydarzeń. W najbliższym czasie, na ścianach za koszami, zostaną zamontowane materace w 

celu zapewnienia bezpieczeństwa zawodnikom. 

14. W celu poprawy estetyki i funkcjonalności budynku Amfiteatru w Moszczance, w sezonie 

zimowym wykonano prace malarskie obiektu, w tym w sali głównej, szatniach i zapleczu 

kuchennym. Zamontowano nowe meble w aneksie kuchennym. 

15. W ramach wsparcia przez OROT dla osób poszkodowanych w wyniku powodzi, 

przekazano szafy chłodnicze. Urządzenia zostały dostarczone do gminnych obiektów w 

Moszczance i Łące Prudnickiej i będą wykorzystywane podczas organizowanych wydarzeń. 
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16. Mimo trudności, jakie przysporzyła nam ubiegłoroczna powódź, przystępujemy do 

organizacji 26. edycji Wystawy Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza 

Polsko-Czeskiego. Tegoroczne wydarzenie, stanowiące kontynuację naszej wieloletniej 

tradycji, odbędzie się na torach łuczniczych przy hali sportowej Obuwnik, pod namiotami w 

dniach 6-8 czerwca 2025 r. 

Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego 

organizowana jest w ramach projektu „Ludowi artyści dla tradycji”, który realizowany jest ze 

środków Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad z programu INTERREG 

CZECHY-POLSKA 2021-2027. Obecnie prowadzony jest nabór wystawców. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak 

- Maria Strońska 

- Edward Mazur 

- Aleksander Gacek 

- Stanisław Mięczakowski 

- Małgorzata Halek 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Aneta Samotus 

- Krzysztof Fejdych (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 31 stycznia 2025 r.. do 27 lutego 2025 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 31 stycznia 2025 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XVI sesji Rady z dnia 30 stycznia 2025 r., celem 

przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. Dnia 17.02.2025 do Rady Miejskiej wpłynęła odpowiedź z Ministerstwa Infrastruktury w 

sprawie wsparcia postulatów dotyczących realizacji inwestycji hydrotechnicznych i 

przeciwpowodziowych w regionie województwa opolskiego (informacja dostępna w zakładce 

informator w programie esesja) 

4. 19.02.2025 przekazałem kserokopię wniosku radnych Rady Miejskiej w Prudniku do 

spółek Naprzód oraz Idea Green. 

5. 27.02.2025 wpłynęła odpowiedź spółki Idea Green (pismo dostępne w programie esesja) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 3/2025 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące terenów wchodzących w skład 

Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

b) 7/2025 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielenia informacji 

pisemnej dotyczącej kontraktów oraz aneksów do kontraktów Zarządu Spółki Gminnej - 

Zakład Usług Komunalnych w Prudniku oraz informacji dotyczącej funkcjonowania Rady 

Nadzorczej spółki ZUK 

c) 11/2025 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja dotycząca organizacji akcji Wielkiej 



10 

 

Orkiestry Świątecznej Pomocy w Prudniku 

d) 12/2025 interpelacja radnego Jacka Urbańskiego w sprawie ubytków w nawierzchni drogi 

przy ul. Włoskiej 18 

e) 13/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego dotycząca finansowania Pogoni 

Prudnik 

f) 15/2025 interpelacja radnego Mieczysława Patycznego w sprawie kosztów utrzymania 

Wiejskich Domów Kultury 

g) 17/2025 interpelacja radnego Andrzeja Włoska w sprawie oświetlenia przejścia dla 

pieszych przy drodze krajowej nr 41 w miejscowości Rudziczka przed skrzyżowaniem z 

drogą powiatową w kierunku Mieszkowic 

h) 19/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie nadania numeru 

budynkowi znajdującemu się na boisku sportowym w Moszczance 

i) 20/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie przywrócenia kurs,ów 

autokarowych w stronę Głuchołaz 

j) 21/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie ustawienia znaku na 

drodze gminnej w Moszczance 

k) 22/2025 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie relacji z miastami 

partnerskimi miasta Prudnik 

l) 23/2025 interpelacja radnego Wiesława Zawiślaka w sprawie stanu studzienki 

kanalizacyjnej na skrzyżowaniu ulicy Grunwaldzkiej i Prędzyńskiego 

m) 24/2025 interpelacja radnego Wiesława Zawiślaka w sprawie ogrodzenia przynależnego 

do budynku nr 92 przy ul. Grunwaldzkiej 

n) 25/2025 interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie budowy transformatora na 

kompleksie Sójka 

o) 26/2025 interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie możliwości zainstalowania 

instalacji fotowoltaicznej na krytym basenie Sójka 

p) 28/2025 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza w sprawie naprawy drzwi w loklau 

przy ul. Traugutta 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Edward Mazur (Ad Vocem) 

- Marek Bień 

- Bartosz Trytek 

- Grażyna Hołda 

- Alicja Isalska 

- Leszek Czereba (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak 

- Wiesław Kopterski 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Sprawozdania z działalności placówek oświatowych za rok 2024 w tym: 

a) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Wiesław Kopterski 

- Ireneusz Licznar 

/zgodnie z pkt 6 transkrypcji/ 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte.  

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

b) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177) 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

c) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178) 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

d) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179) 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

e) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180) 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

f) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 

181) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 
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- Wiesław Kopterski  

/zgodnie z pkt 6f transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 181).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

g) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt 6g transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 183) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Łukasz Karpowicz 

- Grzegorz Zawiślak 

- Katarzyna Staniaszek 

- Wioleta Zator 

/zgodnie z pkt. 7 a transkrypcji/ 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 183).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, 

Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/161/2025 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2025 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/162/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół 

oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez 

osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji oraz terminu i sposobu 

jej rozliczania (druk nr 185) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz 

publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez 
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osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji oraz terminu i sposobu 

jej rozliczania (druk nr 185).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/163/2025 w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystywania dotacji oraz terminu i sposobu jej rozliczania została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

a) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 186) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 186).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/164/2025 uchylająca uchwałę w sprawie 

sprzedaży nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 
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Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/165/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/166/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/167/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/168/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/169/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/170/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 
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h) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/171/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/172/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/173/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

k) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/174/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

l) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/175/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

m) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 198) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 198).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 
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Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/176/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

n) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/177/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

o) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/178/2025 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

p) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/179/2025 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

r) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Łuczniczej 

1 w Prudniku (druk nr 202) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Łuczniczej 1 

w Prudniku (druk nr 202).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/180/2025 w sprawie oddania w dzierżawę 

placu manewrowego przy ul. Łuczniczej 1 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

s) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w 

Prudniku (druk nr 203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w 

Prudniku (druk nr 203).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/181/2025w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

t) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w 

Prudniku (druk nr 204) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w 

Prudniku (druk nr 204).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/182/2025 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

u) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204a) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Aneta Samotus 

- Zygmunt Trojniak 

- Małgorzata Halek 

/zgodnie z pkt. 8u transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/183/2025 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Nad Złotym Potokiem 52 w Łące Prudnickiej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 
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w) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204b) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204b).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/184/2025 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Nad Złotym Potokiem 52 w Łące Prudnickiej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

x) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204c) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym 

Potokiem 52 w Łące Prudnickiej (druk nr 204c).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/185/2025 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Nad Złotym Potokiem 52 w Łące Prudnickiej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/186/2025 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/187/2025 w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy 

Prudnik na lata 2026-2035" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj Seniora w 

Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj Seniora w 

Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/188/2025 w sprawie wprowadzenia 

programu osłonowego "Wspieraj Seniora w Prudniku" na rok 2025 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/189/2025 w sprawie w sprawie określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia zasad 

uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 209) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia zasad 

uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 209).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/190/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia 

w Klubie Senior+ oraz określenia zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych 

przez placówkę „ Senior+” została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 
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f) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty (druk nr 210) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Katarzyna Staniaszek 

- Łukasz Karpowicz (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Renata Heda (Ad Vocem) 

- Jacek Urbański 

- Krzysztof Fejdych 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 9f transkrypcji/  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Budownictwa oraz Komisji Budżetu o zmianę stawki do 28 zł. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

PRZECIW (12) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty (druk nr 210).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (3) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/191/2025 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz sposobu obliczania opłaty została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do budowy ścieżki 

rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do budowy ścieżki 

rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/192/2025 w sprawie apelu o podjęcie 

działań zmierzających do budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady 

Miejskiej w Prudniku (druk nr 212) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady 

Miejskiej w Prudniku (druk nr 212).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/193/2025 w sprawie powołania stałej 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 
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i) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku 

(druk nr 213) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

- Alicja Isalska 

- Łukasz Karpowicz 

/zgodnie z pkt.9i transkrypcji/   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku (druk 

nr 213).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/194/2025 w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 214) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 214).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Witold Rygorowicz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVII/195/2025 w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Witold Rygorowicz 

- Mieczysław Partyczny 
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- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Krzysztof Fejdych 

- Paweł Licznar 

- Grzegorz Zawiślak 

- Aneta Samotus 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/  

 

 

 Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie XVII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 

Zygmunt Trojniak 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


